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Hälso- och sjukvårdsnämnden

Hälso- och sjukvårdsnämnden avser att besluta om verksamheten på vårdcentralen i Klintehamn 
den 20 april. Som en del i förberedelserna för detta beslut hölls ett offentligt möte den 3 april i 
Klintehamn.
Klintetraktens framtid har därefter diskuterat de alternativ och möjligheter som redovisades och 
diskuterades på mötet.
Vi välkomnar en lösning där det finns möjlighet att träffa läkare.
Vi konstaterar att den verksamhet som nu är aktuell kommer att vara i form av en filial till en 
vårdcentral men hoppas att verksamheten succesivt kan utvecklas så att det blir en fungerande 
vårdcentral. 
Enligt hälso- och sjukvårdsnämndens krav- och kvalitetsbok finns praktiskt taget inga krav på 
vilken omfattning verksamheten ska ha på verksamhet som drivs som ”filial”. Därför är det 
angeläget att hälso- och sjukvårdsnämnden kan precisera och säkra en godtagbar omfattning och 
kvalité på verksamheten i Klintehamn. Den lösning med öppettider och läkarbemanning på 25 
timmar i veckan som presenterades på mötet den 3 april uppfattar vi som en miniminivå. Minst lika 
angeläget är det att verksamheten kan säkras också på längre sikt.
Nuvarande avtal innehåller en uppsägningstid på tolv månader och vi vill understryka att om en sån 
situation skulle inträffa måste verksamheten bedrivas fullt ut under hela uppsägningstiden.
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